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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 19 augustus 2018, ingekomen op 20 augustus 2018, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Volgens het ED stelt een slachter in Zuid-Oost Brabant: “Maar als hij niet halal 
slacht, kan hij problemen krijgen met zijn islamitische klanten, die de naleving 
van de regels soms hoog opnemen. ,,Dat gaat tot doodsbedreigingen toe. Twee 
jaar geleden heb ik dat zelf meegemaakt. Een groep moslims bij een slachthuis 
in een dorp in de regio dacht dat we hadden geslacht vóór zonsopgang. In een 
mum van tijd was er een man of achttien politie bij." 
 
a. Is het college bekend met dit genoemde voorval? Zo nee, kan het college 
nagaan of dit bekend is bij betrokken medeoverheden?  
Antwoord: Nee, de discussie over dierenwelzijn en slachten ligt bij het ministerie 

van LNV. Wij volgen daarbij de landelijke wetgeving. Wij zijn niet bekend met 

dit voorval. Het is ons niet bekend of medeoverheden kennis hebben van dit 

voorval.  

 

b. Kan GS aangeven in welke gemeente dit voorval plaats heeft gevonden en of 
er maatregelen zijn genomen tegen deze islamitische doodsbedreigers? 
Antwoord: Nee. Aangifte moet gedaan worden door de bedreigde waarna de 

politie een onderzoek kan starten. 

 

c. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat het middels doodsbedreigingen 
afdwingen van halalslachtingen een levensgevaarlijke vorm is van islamisering in 
onze provincie? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: GS keurt doodsbedreigingen in alle gevallen af. 
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2. a. Kan GS aangeven of in het kader van Brabantse Agrofood 2020 sprake is 
van samenwerking of betrokkenheid van slachthuizen waar rituele 
halalslachtingen plaatsvinden? Zo ja, op welke wijze? 
Antwoord: Nee. 

 

b. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat voor rituele halalslachtingen géén 
ruimte moet zijn binnen het Brabantse Agrofood 2020 beleid? Zo nee, waarom 
niet? 
Antwoord: De discussie over dierenwelzijn en slachten ligt bij het ministerie van 

LNV. Wij volgen daarbij de landelijke wetgeving.  

 

3. In het kader van Food Up Brabant is een initiatief gelanceerd in Zuid-Oost 
Brabant om kleinschalige mobiele slachtingen mogelijk te maken.  Kan GS 
aangeven of zij kan uitsluiten dat dit soort mobiele slachtingen worden ingezet 
voor rituele halalslachtingen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, zie ons antwoord op vraag 2. 

 

4. In de periode voorafgaand aan het islamitische offerfeest worden ook 
opvallend veel schapen gestolen voor illegale slacht. Zo stelt een bestolen 
schapenhouder uit Overloon in de Gelderlander: “Het is volgende week 
dinsdag islamitisch offerfeest. Dan worden jonge, mannelijke schapen geslacht. 
Het lijkt mij niet toevallig dat de schapen net nu worden gestolen. En dan ook 
nog eens precies de jonge schapenbokken.  
a. Kan GS aangeven of zij het beeld herkent dat voorafgaand aan het 
islamitisch offerfeest meer schapen worden gestolen in het Brabantse 
buitengebied? Zo nee, kan zij vanuit medeoverheden/politie hierover gegevens 
opvragen? 
Antwoord: Het is geen provinciale taak om aangifte van diefstal te registreren. 

Vanuit de provinciale taken is er geen aanleiding om deze gegevens op te 

vragen. 

 

b. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat gelet op de schapendiefstallen 
toezicht en handhaving in het Brabantse buitengebied te kort schieten? Is GS 
bereid om samen met betrokken partners extra in te zetten hierop, zeker om 
illegale islamitische slacht voor het offerfeest te voorkomen? 
Antwoord: GS delen niet de mening dat het aantal schapendiefstallen een 

graadmeter is om te beoordelen of het toezicht in het buitengebied voldoende is 

of niet. Het doel van toezicht in het buitengebied is niet gericht om eigendom 

van een ander te beschermen tegen diefstal. We zullen hierop niet extra 

investeren.  
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5. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat islamitische rituele slacht sowieso 
een barbaarse behandeling is van dieren, waaraan we als provincie op geen 
enkele wijze medewerking aan moeten verlenen, noch aan welke vorm van 
rituele slacht dan ook waarbij dieren onnodig moeten lijden? Zo nee, waarom 
niet?  
Antwoord: zie ons antwoord op vraag 2. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


